

Date :

التاريخ 12 يونيو 2025

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market

السيد/ حامد أحمد علي المحترم،،،
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي

Greeting ,,,

تحية طيبة وبعد ،،،

With reference to our disclosure dated 11 June 2025, and to the disclosure of our associate , IFA Hotels & Resorts Company, dated 12 June 2025, concerning the settlement of the indebtedness of IFA Hotels & Resorts Company (K.S.C. Public) and IFA Hotels & Resorts – Dubai through a capital increase in IFA Hotels & Resorts Company (K.S.C. Public), please be advised that, upon completion of all required procedures, obtaining the necessary approvals, and the execution of the capital increase, this will result in an increase in the investment in an associate company in the amount of KD 17,334,951 and a corresponding decrease in due from related parties in the same amount.

بالإشارة إلى إفصاحنا المؤرخ في 11 يونيو 2025 ، وإلى إفصاح شركتنا الزميلة شركة ايفا للفنادق والمنتجعات في تاريخ 12 يونيو 2025 ، والخاص بتسوية مديونية شركة ايفا للفنادق والمنتجعات (ش.م.ك. عامة) وشركة ايفا للفنادق والمنتجعات – دبي عن طريق زيادة رأس مال شركة ايفا للفنادق والمنتجعات (ش.م.ك. عامة) ، يرجى العلم بأنه سوف يترتب على ذلك في حال إستيفاء كافة الإجراءات المقررة والحصول على الموافقات اللازمة واتمام زيادة رأس المال زيادة الإستثمار في شركة زميلة بمبلغ 17,334,951 دينار كويتي وإنخفاض مستحق من أطراف ذات صلة بنفس المبلغ .

Regards,

وتفضلوا بقبول فائق التحية والتقدير ،،،

صالح صالح السلمي
رئيس مجلس الإدارة

Saleh Saleh Al-Selmi